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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2025. május 27. napján 12:30 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István Endre bizottsági tag   

Kracson Norbert bizottsági tag                    

 Antal Pál Péter bizottsági tag                      (Az 1. napirendi pont közben érkezett.) 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag  

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag  

Szegedi Tibor bizottsági tag  

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Balla Ágnes Polgármesteri Kabinet tag 

Tölgyesi Gergely Polgármesteri Kabinet tag 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos 

Lukács Márta vezető védőnő 

Dr. Sikó Rita felnőtt háziorvos 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

Nyiri Péter alpolgármester  

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Balla Ágnes Polgármesteri Kabinet tag 

Tölgyesi Gergely Polgármesteri Kabinet tag 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos 

Lukács Márta vezető védőnő 

Dr. Sikó Rita felnőtt háziorvos 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, 

hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 6 tag jelen van, 

egyben az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével 

kapcsolatosan van-e észrevétel vagy egyéb javaslat. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: javaslatot tett arra, hogy zárt ülésen kerüljön felvételre Egyebek 

napirendi pont.  

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az ülés módosított 

napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbi módosítással elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Fera László felnőtt háziorvos 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről 

szóló 3/2025. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2024. évi ellátásának átfogó értékelésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2024. évi munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

Előterjesztő: Lukács Márta vezető védőnő 

5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó 

előszerződés megkötésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Zárt ülésen: 

1. Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 

2. Egyebek 

 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Fera László felnőtt háziorvost, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Az ideiglenes rendelőben töltött idő nehéz volt a számukra, de nagyon örül annak, hogy felújításra 

került a rendelő. Hálás az önkormányzatnak 
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Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: az önkormányzat megragad minden pályázatot és lehetőséget 

és törekszik arra, hogy az önkormányzatnál dolgozók számára kihasználják a pályázati forrásokat. 

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: praxisszám vonatkozásában 2023 és 2024 év között 

csökkent a betegszám. Megkérdezte, hogy mi ennek az oka. 

 

Dr. Fera László felnőtt háziorvos: betegszám csökkenésének az oka, hogy elköltöztek. Minden 

esetben érkezik egy kikérő, amely tartalmazza, hogy hová kérik a beteg dokumentációját. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag megérkezett. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a beszámoló tartalmazza, hogy Dr. Fera László hosszú idő 

óta ellátja az Idősek Otthonának lakóit. Nagy mértékben meg vannak elégedve Doktor Úr 

munkájával, aki nem csak a rendelési idő alatt látja el a bent lakókat, hanem telefonos jelzés 

alapján is  kiérkezik. Bízik abban, hogy még hosszú ideig számíthatnak Doktor Úrnak a körzetben 

végzett munkájára. Egy átfogó képet ad a beszámoló a körzetben folyó munkáról. Véleménye 

szerint nagyon fontos a prevenció, hogy megelőzzék az egészségügyi problémák kialakulását.   

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntsön arról, 

hogy – Dr. Fera László felnőtt háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt 

háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

246/2025.(V.27.) határozata  

a sátoraljaújhelyi V. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

döntött arról, hogy – Dr. Fera László felnőtt háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi V. 

számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 

3/2025. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására   

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: jogszabály szerint négy módosításra kerül sor a költségvetés 

tekintetében. Az előterjesztésben intézményekre le van bontva, hogy milyen bevételek és kiadások 

tették szükségessé a költségvetés módosítását.  

 

Kérdések, vélemények: 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: a költségvetés módosításával kapcsolatban jogszabályban 

előírt elvárás, hogy aktualizálni kell az időközben érkezett bevételek és kiadások kapcsán. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről 

szóló 3/2025. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint 

alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 6 igen 

1 nem szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

247/2025.(V.27.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 3/2025. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2025. évi 

költségvetéséről szóló 3/2025. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezetben 

foglaltak szerint alkossa meg. 

 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

2024. évi ellátásának átfogó értékelésére 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: minden évben egy terjedelmes anyagot kap a bizottság a 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok vonatkozásában. A beszámoló nagyon reális képet 

fest a Sátoraljaújhelyben élő gyerekekről. A javítandó feladatok is jól meg vannak fogalmazva. 

Megköszönte az előterjesztés elkészítését. Minden éven megfogalmazódik benne, hogy jó 

gyermeknek lenni Sátoraljaújhelyben. 

 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag: rendkívül komplex előterjesztés nagyon sok számadatot 

tartalmaz. Csodálja azokat az embereket, akik ezen a szakterületen dolgoznak, mert rendkívül 

komplex és nehéz munka.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: sok mindenre kiterjedő előterjesztést olvashatott a bizottság. 

Részletesen felsorolja az önkormányzat által adott támogatásokat. A rendszeres gyermekvédelmi 

kedvezmény lejártára a szülőnek kell oda figyelnie, az nem a Polgármesteri Hivatal feladata, mert 

sok esetben akkor mennek a hivatalba reklamálni, amikor nem kapják augusztusban az egy 

összegű támogatást. A Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat tekintetében szeretné, ha többen 

vennék igénybe a támogatást. Pozitívnak tartja, hogy a rendszeres gyermekvédelmi 

kedvezményben részesülteknél a családok száma számottevően csökkent, ami, azt jelenti, hogy a 
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családban az egy főre eső jövedelem nőtt. A szünidei gyermekétkeztetésre is nagyobb 

hangsúlyt kell fektetni és szeretné, ha több rászoruló család venné igénybe. Megköszönte az 

előterjesztés elkészítését és kitartást kívánt a további munkához. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény és javaslat nem hangzott el, Csernai Ferencné 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

2024. évi ellátásának átfogó értékelését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 6 igen 

szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

248/2025.(V.27.) határozata 

Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2024. évi ellátásának 

átfogó értékeléséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok 2024. évi ellátásának átfogó értékelését az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

 

4. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2024. évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Lukács Márta vezető védőnőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Szegedi Tibor bizottsági tag: a beszámolóban szerepel, hogy a Vármegyei Kormányhivatal 

ellenőrzést tartott a Védőnői Szolgálatnál. Megkérdezte, hogy mi lett az eredménye. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: az ellenőrzés pozitívan zárult. 

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: több számadatot szeretne megtudni, hogy a 18 év alatti 

várandósok tekintetében 1 fő szerepel, a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójában 

10 fő. Megkérdezte, hogy ennek az eltérésnek mi lehet az oka. Előfordult-e tetvesség az 

iskolákban és ha igen akkor hány főnél, hány fő menekült várandós gondozás fordult elő a 

városban.  

 

Lukács Márta vezető védőnő: a Védőnői Szolgálatnak Sátoraljaújhely tekintetében 1 főről volt 

tudomása. Általános iskolában évente háromszor kötelezően tisztasági ellenőrzést végeznek, ha 

tetves gyermeket találnak, az iskola felé jelzik illetve a szülő felé. Az ÁNTSZ részére jelentik le a 

létszámot. Nem tudja most megmondani a számadatot, de a következő beszámolóban oda fog 

figyel arra, hogy szerepeljen benne ez az adat. A menekült várandós gondozásban részesülők 

száma 2020 évben amikor az orosz-ukrán háború elkezdődött, jelentős volt, de jelen pillanatban 

ukrán menekült 0-6 éves kor között 1 fő fordul elő. Van egy olyan család, ahol két gyermek van az 
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egyik gyermek a feleség első házasságából származik ő ukrán menekültnek számít a másik 

gyermek már itt született Sátoraljaújhelyben.  

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: a 18 év alatti várandósok tekintetében a Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálatnál a 10 főből 6 fő sátoraljaújhelyi lakos. Kérte, hogy ezzel kapcsolatban 

egyeztessenek.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a beszámolóban, ahol védőnői körzeteként fel van sorolva az 

ellátott iskolások száma megkérdezte, hogy egyes körzeteknél miért olyan nagy az eltérés. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: a védőnők pontszám alapján dolgoznak, ahol 107 fő található az 

214 pontot jelent, mert ez a Deák úti Óvoda, Általános Iskola, Szakiskola, Készségfejlesztő Iskola, 

Fejlesztő Nevelést-Oktatást Végző Iskola, Kollégium és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 

Intézmény, ahol egy gyermek két pontot jelent, mert sajátos nevelést igényelnek. 

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: a nem kötelező védőoltások tekintetében, ha van olyan 

család aki rászorult és szeretné a védőoltást beadatni gyermekének akkor rendkívüli települési 

támogatást kérhet az önkormányzattól. Kérte, hogy erre figyeljenek oda és ajánlják fel ezt a 

lehetőséget a szülőknek. 

 

Palicz István távozott az ülésről. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: tájékoztatják a szülőket erről a lehetőségről, de védőoltások 

tekintetében ezt nem igénylik. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte a védőnők munkáját. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Védőnői Szolgálat 2024. évi munkájáról szóló tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen 

szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

249/2025.(V.27.) határozata 

a Védőnői Szolgálat 2024. évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Védőnői Szolgálat 2024. évi munkájáról szóló 

tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

5. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó 

előszerződés megkötésére 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte Dr. Sikó Rita Doktornőt a bizottsági ülésen, aki 

a IV. számú felnőtt háziorvosi körzetben fogja ellátni a feladatellátást.  Kérte, hogy mutatkozzon 

be a szakbizottság tagjainak. 
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Palicz István bizottsági tag megérkezett.  

 

Dr. Sikó Rita háziorvos: 2019. évben végzett az általánosi orvosi karon Marosvásárhelyen. 2021. 

évben Debrecenben kezdte meg a rezidens képzést, amit 2025. év februárjában sikeres 

szakvizsgával zárt. 2025. év márciusában kezdett el dolgozni a IV. számú felnőtt háziorvosi 

körzetben. A körzetben a betegek szívesen fogadták és pozitív visszajelzéseket kapott. A 

betegszám növekedett mióta a körzetben látja el a feladatait. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet 2019. január 1. 

napjától tartósan betöltetlen, az egészségügyi szolgálató közvetlenül Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata. Jelenleg a IV. számú felnőtt háziorvosi körzetben Dr. Sikó Rita egészségügyi 

szolgálati jogviszony keretében látja el az orvosi feladatokat, az önkormányzat alkalmazásában. A 

praxisjog megszerzése után lesz lehetősége, mint a praxisjog jogosultja a IV. számú körzetet 

betölteni. A praxisjog megszerzése után kerül megkötésre a feladatellátási szerződés.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: az eljárásrend több fordulós folyamatból tevődik össze.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag: megkérdezte, hogy hol lesz a rendelése a IV. számú felnőtt 

háziorvosi körzetnek. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: jelenleg a Rendelő Intézetben látja el Doktornő a feladatát. A jövőre 

tekintettel a IV. számú körzet helyének megtalálása folyamatban van. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó előszerződést 

kösse meg az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

250/2025.(V.27.) határozata 

a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó előszerződés 

megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzetre 

vonatkozó előszerződést kösse meg az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

6. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: kérte, hogy Micskó Benjámin betegségének 

kezeléséhez nyújtott támogatást tárgyalja meg a bizottság. Bízik abban, hogy összegyűlik a 

megfelelő összeg a kezeléshez.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő, 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

251/2025. (V.27.) határozata  

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - 

egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.  

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferenc Jánosné sk.                            Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


